



Säsongen: 2024/2025 Datum: 15/1 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall



Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande:

Johanna Eriksson, Magnus Pålsson, Johan Lundberg, Kenneth Pålsson Mathias Hammar; Kristian Lagerström, Gunnar Heedman

§1 Mötets Öppnande

Mathias hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Handboll Väst har skickat en enkät som de önskar få ifyllt gällande P14. Denna har skickats till ledare för ifyllning.

New Body startas upp. Lägg ut info

Fora och Folksam är rapporterat.

§6 Ekonom

210,199:- på kontot och 8,404:- på Swish. 11,335:- på skattekontot.

Öppna skulder 56,349:-

Kultur och Fritid har felaktigt fakturerat HP för Skadevis hallhyra. Gunta kontakter K&F för kredit och ber dem att fakturera IFK Skövde istället.

Påminner om att Bingolotterna från Jul och Nyår ska betalas.

Fakturera P9/10s kostnader för TygrikesNatta

§7 Seniorverksamhet

Seniorerna Trenden har vänt och vi kliver in i styrelsemötet med två raka vinster av A Truppen. Stämningen är god. Många juniorer har kommit upp och tagit plats.

Juniorena Har åter hög träningsnärvaro tillsammans med A Truppen. Tyvärr så har lag dragit sig ur serien så antalet matcher har minskat. Kliver även de in i styrelsemötet med en mycket god trend efter seger mot obesegrade Eksjö. Är anmälda till Rödspätte Cup. Handbollsmorsorna runt juniorena har arrangerat och planerat en fest. Info och inbjudan kommer.

§8 Ungdomsverksamhet

Fortsatt glädjande att vi har mer handbollsspelare än på länge i föreningen.

P14/P15 Utmaningar med målvakt i P14 då nuvarande dubbleras med fotboll. P16 hanteras av juniorenas målvakt. Kan HP90s nedlagda lag fylla på hos oss? Levererar goda resultat i seriespelet i både P14 och P16 serien.

P11 Rullar på med många killar. Hög träningsnärvaro. Har varit med på Tygrikesnatta med gott resultat. Ett bra arrangemang av Marks och laget är sugna på att åka på samma cup igen. Denna gången åkte laget med två lag. Även P10 deltog med ett lag och Tibro HK F10 och F11 med tre lag så upplevelsen var god tillsammans.



Säsongen: 2024/2025 Datum: 15/1 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

Ett antal av ledarna för P11 laget önskar gå TU2 och ställt sig i kö hos förbundet.

P9/10 Fortsatt ett litet men naggande gott gäng som trots detta levererar goda resultat på planen. Har utmaningar med att en träning krockar för de dubblerande innebandyspelarna. Som beskrivit tidigare så deltog även detta gäng i Tygriksesnatta.

P8 Verksamheten rullar på. 17-18 killar. Har handbollsfestival hemma i januari

Handbollsskola Rullar på i samarbete med Tibro HK. G

Bollkoll Har kört igång. Spelarna vittnar om att de har haft jättekul.

Vi kommer arrangera en ledaravslutning tillsammans med Tibro HK. Mer information kommer.

§9 Utbildning

Gunta förmedlar ev utbildningar. Vi har ledare som är intresserade av främst gå TU2

§10 Sponsring

Fortsatt viktigt att alla aktivt har öron och ögon öppna för sponsringsmöjligheter.

Om någon av ungdomslagen kan sälja in en skylt så går halva förtjänsten till lagkassan. Kontakta Kenneth och Magnus. Lägg ut i gruppen.

§11 Cafeterian

Manual och arbetsrutiner har tagits fram. Vi måste få ut info till lagen att man ska vara på plats i tid. En timme innan matchstart är minimum. Dialog med Tibro HK om detta.

Vi måste även strukturera inköpen och den dagliga driften. Vad kan Gunta handla in mer till cafeterian eller någon annan person.

Kan Sabina engageras mer för att hålla ordning etc.

Kenneth, Gunta och Johan resonerar vidare kring detta.

§12 Administration

Vi påminner att Gunta finns som resurs för att avlasta ledare i vardagen.

Kristian har mejlat en uppdaterad domarersättningslapp till Gunta. Dubbelkolla att arvoden stämmer och skriv ut denna och lägg i hallen.

Fakturor och utbetalningar ska dubbelattesteras. Gunta och Kenneth kikar på rutin.

§13 Övriga Frågor

Kvarstående från tidigare möte

Vi måste reda ut med K&F kring vad som gäller kring städning av läktare, korridor etc efter matcher. Vi måste också ha tillgång till toalettpapper etc om det måste fyllas på. Vems är ansvaret? Kan kommunen se till att man inför helgerna går en runda på de allmänna toaletterna och kikar så att det är påfyllt?

Mathias stöter på kommunen

Vi måste uppmana fler att döma matcher och fullfölja domarutbildningar. Handbollen i Tibro har för få som vill döma och vi måste alla hjälpas åt att skapa en miljö för ungdomsdomare som är bra och utvecklande.



Säsongen: 2024/2025 Datum: 15/1 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

§14 Nästa möte

17 februarkl. 17.00 i Sporthallens cafeteria

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Mathias Hammar

Protokollförare

Johan Lundberg

Justerare

Kenneth Pålsson
